

CO 350 M



MORTARS



CO 350 M is a dry masonry mortar used for brickwork and other types of brickwork. It is characterized by high adhesion, great strength and after hardening it is stable in changing weather conditions. CO-350 M needs to be mixed 9-11 liters of clean water and mixed to obtain a homogeneous mixture. After mixing, let it stand for 5 minutes for the additives to react and mix again. CO-350 M is applied with a masonry trowel along the entire length of the wall. The horizontal connection between the bricks is made with a thickness of 12 mm. The working temperature of the mortar if we want to protect it from freezing and cracking should not be lower than 5°C and not higher than 35°C.

PACKAGING: - 25 kg protected from moisture.

CONSUMPTION: - 30 kg per m² depending on the thickness of the application and the substrate itself.

STORE: properly in original and undamaged packaging.

SHELF LIFE: up to 12 months from the date of production.



CO 350 M ist ein trockener Mauermörtel, der für Mauerwerk und andere Arten von Mauerwerk verwendet wird. Er zeichnet sich durch hohe Haftfähigkeit und große Festigkeit aus und ist nach dem Aushärten bei wechselnden Wetterbedingungen stabil. CO-350 M muss mit 9-11 Litern sauberem Wasser gemischt werden, um eine homogene Mischung zu erhalten. Nach dem Mischen lässt man es 5 Minuten stehen, damit die Additive reagieren können, und mischt erneut. CO-350 M wird mit einer Mauerkelle über die gesamte Länge der Wand aufgetragen. Die horizontale Verbindung zwischen den Steinen wird mit einer Dicke von 12 mm hergestellt. Die Verarbeitungstemperatur des Mörtels sollte nicht unter 5°C und nicht über 35°C liegen, um ihn vor Gefrieren und Rissen zu schützen.

VERPACKUNG: - 25 kg vor Feuchtigkeit geschützt.

VERBRAUCH: - 30 kg pro m² je nach Dicke der Anwendung und dem Untergrund selbst.

LAGERUNG: ordnungsgemäß in der unbeschädigten Originalverpackung.

LAGERHALTBARKEIT: bis zu 12 Monate ab dem Produktionsdatum.

CAPACITY: **25kg**

